
Miskolc Megyei Jogú Város
Roma Nemzetiségi Önkormányzata

JK. 271.022-1/2015.

J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült: Miskolc Megyei Jogú Város Roma Nemzetiségi Önkormányzatának 2015. január 28.
napján  08:30 órai  kezdettel  tartott  rendkívüli testületi üléséről, Miskolc Megyei Jogú Város
Polgármesteri Hivatalának Jegyzői Kabinet tárgyalójában.

Jelen vannak: 
• Váradi Gábor elnök, Gulyás Ferenc elnökhelyettes, Lakatos Ernő testületi tag
• Miskolc  Megyei  Jogú Város  Polgármesteri  Hivatala  részéről:  dr.  Tanner  Éva jegyzői

referens, Csapó Andrásné pénzügyi referens, Sipos Melinda önkormányzati referens
• Meghívott:  Horváth  Győző  a  Kalyi  Jag  Roma  Nemzetiségi  Szakiskola,

Szakközépiskola,  Alapfokú  Művészeti  Iskola  és  Felnőttoktatási
Intézmény mentora

Távol maradt: Botos Ferenc testületi tag

Váradi Gábor elnök: Köszönti a megjelenteket, a Hivatal munkatársait.
Megállapítja,  hogy  a  Testület  3 képviselője  megjelent,  a  testületi  ülés  határozatképes,  amit
megnyit. 
Ismerteti  a  rendkívüli  ülés  összehívásának  indokát,  mely  szerint  a  napirend  kapcsán  hozott
döntés nem várhat a következő testületi ülésig.
Kéri,  hogy szavazzanak a jegyzőkönyvvezető, valamint a jegyzőkönyv-hitelesítő személyéről.
Jegyzőkönyvvezetőnek Sipos Melindát, jegyzőkönyv-hitelesítőnek Gulyás Ferencet javasolja.

A  Testület  a  jegyzőkönyv  hitelesítőjére  tett  javaslatot  2 igen,  1
tartózkodó szavazattal,  elfogadta,  és  megbízza  Gulyás  Ferencet a
jegyzőkönyv-hitelesítői feladat ellátásával.

A Testület  a  jegyzőkönyvvezetőre  tett  javaslatot  3 igen szavazattal
elfogadta, és megbízza Sipos Melindát a jegyzőkönyv vezetésével.

Váradi Gábor elnök: Ismerteti a meghívó szerinti napirendet, a meghívó korábban elektronikus
formában  kiküldésre  került.  Megkérdezi,  hogy  van-e  javaslat,  észrevétel  a  napirenddel
kapcsolatosan. Megállapítja, hogy nincs, így kéri, hogy szavazzanak a napirend elfogadásáról. 

A  Testület  3 igen  szavazattal  a  rendkívüli ülés  napirendjét  a
Meghívóban foglaltak szerint  fogadta el.

Napirendi     pontok:  

1. Javaslat a  Kalyi Jag Roma Nemzetiségi Szakiskola, Szakközépiskola,
Alapfokú Művészeti Iskola és Felnőttoktatási Intézmény támogatásával
kapcsolatos döntések meghozatalára
Előterjesztő: Elnök
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2. Egyebek

1  . napirendi pont:   Javaslat  a  Kalyi  Jag  Roma  Nemzetiségi  Szakiskola,
Szakközépiskola,  Alapfokú  Művészeti  Iskola  és
Felnőttoktatási Intézmény támogatásával kapcsolatos döntések
meghozatalára

Váradi  Gábor elnök: Tájékoztatásul  elmondja,  hogy  a  rendkívüli  ülés  összehívására  az  1.
napirendi pont miatt volt szükség,  mivel  az ennek kapcsán hozott döntés nem volt halasztható
későbbi  időpontra.  A  Kalyi  Jag Roma Nemzetiségi  Szakiskola, Szakközépiskola,
Alapfokú Művészeti  Iskola és Felnőttoktatási  Intézmény megkereséssel  fordul  a
Miskolci  Roma  Nemzetiségi  Önkormányzathoz,  hogy  együttműködésüket  megállapodás
formájában,  hivatalosan  is  szentesítsék.  Az  ülésen  megjelent  Horváth  Győző  úr  az  iskola
részéről, átadja neki szót.

Horváth Győző: Tájékoztatásként elmondja, hogy azért fordultak a Miskolci Roma Nemzetiségi
Önkormányzathoz,  hogy  erkölcsi  támogatást  kérjenek  az  iskola  működéséhez.  Néhány
mondatban szót ejt az iskola működéséről, tevékenységéről és oktatási lehetőségeiről. Örömmel
teli érzés, hogy versenyképes szakmákat tudnak a diákok kezébe adni, ezzel is segítve őket a
jövőbeli  boldogulásban.  A  régióban  nincs  ilyen  típusú  iskola,  nagy  szükség  van  a
tevékenységére.  Kéri a Testület tagjait, hogy támogatásukban részesítsék a  Kalyi Jag Roma
Nemzetiségi  Szakiskola,  Szakközépiskola,  Alapfokú  Művészeti  Iskola  és
Felnőttoktatási Intézményt.

Sipos  Melinda  önkormányzati  referens: Kéri,  hogy  pontosítsák  ez  erkölcsi  támogatás
fogalmát, hogy mit értenek ezalatt.

Horváth Győző: Az erkölcsi támogatás alatt azt értik, hogy szorosabb legyen az együttműködés,
a kapcsolat az önkormányzat és az intézmény között. Segítségnyújtást kérnek például különböző
műsorok megszervezésében, családlátogatások alkalmával. Példaként hozza fel a diákok részére
történő ruhaneműk gyűjtését.

Váradi Gábor elnök: Válaszként elmondja, hogy helyi szinten szívesen biztosítanak segítséget
az iskola részére. Céljuk, hogy támogassák a Kalyi Jag további működését. 

dr.  Tanner Éva  jegyzői  referens: Javasolja,  hogy szándéknyilatkozat  elfogadásról  szóljon  a
határozati  javaslat,  mert  az  együttműködési  megállapodás  részleteinek  kidolgozása  még
folyamatban van. Példaként hozza fel, hogy a tervezetben szerepel anyagi támogatás is, ami az
elhangzottak alapján nem része a megállapodásnak.

Lakatos  Ernő  képviselő: Elmondja,  hogy  az  iskola  fenntartásában  nehézségek  vannak,  a
felmerülő problémák megoldására irányul a megkeresés, melyet személy szerint is támogat.

Váradi  Gábor  elnök: Köszöni  a  kiegészítést,  mellyel  egyetért.  Javaslata  tehát
szándéknyilatkozat elfogadásáról szól, hogy a Kalyi Jag Roma Nemzetiségi Szakiskola,
Szakközépiskola, Alapfokú Művészeti Iskola és Felnőttoktatási Intézménnyel
együttműködési  megállapodást  kössenek.  Tájékoztatásul  elmondja,  hogy  a  tervezet  már
elkészült, további egyeztetéseket követően pedig  döntenek majd a megállapodás elfogadásáról.
Kéri, hogy szavazzanak az együttműködési megállapodás elfogadásáról.

Sipos Melinda önkormányzati referens: Felhívja Elnök úr, valamint a Testület figyelmét, hogy
egyelőre szándéknyilatkozat elfogadásáról van módjuk szavazni,  figyelemmel arra, hogy még
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nincs végleges együttműködési megállapodás, csupán annak tervezete.
Ezen  felül  ismételten  kéri  Elnök  urat  a  Hivatal nevében,  hogy  a  rendelkezésükre  álló
tervezeteket,  anyagokat időben – legalább a testületi  ülés előtt  egy nappal – küldjék meg az
Önkormányzati és Szervezési Osztály részére, hogy az ülésen jelenlévő munkatárs részleteiben is
megismerje azokat, ne csupán az ülés megkezdése előtt tanulmányozhassa, mint jelen esetben.

Váradi Gábor elnök: Eleget fognak tenni a kérésnek.

Gulyás Ferenc képviselő: Megerősíti, hogy támogatja az iskola segítését.

Váradi Gábor elnök: Megkérdezi, hogy van-e kérdés, észrevétel. Megállapítja, hogy nincs, így
kéri szavazzanak a szándéknyilatkozatról szóló javaslat elfogadásáról.

A Testület  3 igen  szavazattal  elfogadja  a  javaslatot,  és  az  alábbi
határozatot hozza:

Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Roma  Nemzetiségi  Önkormányzata  RO-  1  /201  5  .(I.  28  .)  
határozata:

Tárgy: Szándéknyilatkozat  a  Kalyi  Jag  Roma  Nemzetiségi  Szakiskola,
Szakközépiskola,  Alapfokú  Művészeti  Iskola  és
Felnőttoktatási Intézmény támogatásáról

Miskolc Megyei  Jogú Város  Roma Nemzetiségi  Önkormányzata  a  „Javaslat  a  Kalyi Jag
Roma Nemzetiségi Szakiskola, Szakközépiskola, Alapfokú Művészeti
Iskola  és  Felnőttoktatási  Intézmény támogatásával  kapcsolatos  döntések
meghozatalára” című szóbeli előterjesztést megtárgyalta és az alábbi határozatot hozza:

Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Roma Nemzetiségi  Önkormányzatának  Képviselő-testülete
szándéknyilatkozatát fejezi ki arra vonatkozóan, hogy a Kalyi Jag Roma Nemzetiségi
Szakiskola,  Szakközépiskola,  Alapfokú  Művészeti  Iskola  és
Felnőttoktatási Intézményt erkölcsileg támogatja.

A Roma Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete a további egyeztetések lefolytatására,
valamint az együttműködési megállapodás előkészítésére felkéri az elnököt.

Felelős: Elnök 
Végrehajtásért felelős: Jegyzői Kabinet
Határidő: azonnal

2  . napirendi pont:   Egyebek

Váradi Gábor elnök: Azzal a kéréssel fordul a Hivatal felé,  hogy a 2014. évben elfogadott
SZMSZ-üket  módosítsák,  kerüljön  bele  a  Miskolc,  Baross  utca  13-15.  szám  alatti  ingatlan
telephelyként.

Sipos Melinda önkormányzati referens: Következő testületi ülésükre elkészítik a Szervezeti és
Működési Szabályzat módosítását.
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Lakatos Ernő képviselő: Részben az előző napirendhez kapcsolódva elmondja, hogy szeretné,
ha  az  iskola  meghívná  a  Testületet  is  a  szülői  értekezletek  alkalmával.  A Miskolci  Roma
Nemzetiségi Önkormányzat számára is fontos, hogy a Kalyi Jag Iskola jó hírnévre tegyen szert,
és ebben igyekeznek minden támogatást, segítséget megadni.

Horváth  Győző: Egyetért  Lakatos  Úr  felvetésével.  Nagy  hatással  bírna  jelenlétük  mind  a
diákok,  mind a szülők tekintetében. Tájékoztatásul elmondja,  hogy sok a  vidéki diák – akik
szüleinek  gondot  okoz  Miskolcra  elutazni  a  szülői  értekezlet  miatt  –,  erre  tekintettel  most
Hernádnémetiben, 2015. február 11. napjára szerveznek értekezletet.

Lakatos Ernő képviselő: Miskolciakról beszélt.

Váradi Gábor elnök: Egyeztetnek majd a témában. Megkérdezi, hogy van-e kérdés, észrevétel.
Megállapítja, hogy nincs, a vitát lezárja.

Megköszöni a részvételt, a testületi ülést 09.00 órakor bezárja.

K. m. f.

Gulyás Ferenc Váradi Gábor
jegyzőkönyv- hitelesítő elnök 

Sipos Melinda dr. Tanner Éva
jegyzőkönyvvezető jegyzői referens

A jegyzőkönyv törvényességi véleményezésre bemutatva:

Dr. Csiszár Miklós
jegyző
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